
 

Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 10.6.2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Mgr. Árpád Laco, privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Pretože p. Leskovjanská prezentovala materiál na 

komisii výstavby, navrhol predseda komisie program začať s bodom č. 3. Všetci prítomní 

členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho 

schválili.  

 

k bodu č. 1 

Návrh na 1. zmenu rozpočtu 

Ing. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál.  

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 01/06/15 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

návrh na 1. zmenu rozpočtu mesta Rožňava. 

 

k bodu č. 2 

Záverečný účet mesta 

Ing. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál.  

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 02/06/15 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

Záverečný účet mesta bez výhrad. 

 

k bodu č. 3 

VZN mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach – 

návrh na zmeny 

PaedDr. Mičudová – riaditeľstvo ZUŠ v Rožňave požiadalo o úpravu VZN o určení 

čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach v Čl. II. – Príspevok v základnej 

umeleckej škole. Ide o zvýšenie čiastočných úhrad vo všetkých formách štúdia o 1,50 € 

mesačne. Aj po navrhovanom zvýšení čiastočných úhrad bude mesto musieť ZUŠ doplatiť 

tento rok sumu 40 694 .- € (september – december). Návrh na zmenu VZN bol predložený už 

na aprílové zasadnutie príslušným komisiám MZ, pričom Komisia finančná, podnikateľská 

a správy mestského majetku stiahla predložený materiál z rokovania a odporučila vypracovať 

komplexnejšie riešenie situácie v ZUŠ. Komplexné riešenie financovania je obsiahnuté 

v samostatnom materiáli. 

Svoju žiadosť o zmenu VZN odôvodňujú: 

a) prehodnotením výšky nákladov v rozpočtovom roku 2015 

b) závermi následnej finančnej kontroly 

c) odporúčaním Rady školy pri ZUŠ v Rožňave 

d) závermi analýzy súčasnej finančnej situácie, podľa ktorej je zvýšenie školného o 1,50 eur 

mesačne najpriaznivejším riešením z hľadiska udržateľnosti počtu žiakov a udržania výšky 

štátnej dotácie. 



S navrhovaným zvýšením čiastočných úhrad súhlasí aj Občianske združenie rodičov. 

 

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 03/06/15 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

schváliť VZN mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach 

v čl. II. ods. 1 podľa predloženého návrhu.  

 

k bodu č. 4 

Štatút mesta Rožňava – návrh na zmeny  
Mgr. Halyák – Štatút je základným normatívno – právnym a organizačným dokumentom 

mesta Rožňava. Jeho poslednú zmenu schválilo mestské zastupiteľstvo na svojom zasadnutí 

dňa   27. 2. 2014 uznesením č. 22/2014. V súčasnosti je opäť potrebné pristúpiť k niekoľkým 

zmenám z nasledovných dôvodov: na základe uznesení MZ sa znížil počet poslancov 

mestského zastupiteľstva zo 17 na 13, bol schválený nový poriadok odmeňovania, minimálny 

počet poslancov je 2 v každej komisii, v zmysle novely zákona o ochrane pred požiarmi sa 

„Mestský hasičský zbor“ premenoval od 1. 4. 2014 na „Dobrovoľný hasičský zbor. 

Ustanovenia o mestskej polícii je potrebné zosúladiť so súčasným právnym stavom (Mestská 

polícia Rožňava nebola zriadená samostatným VZN o mestskej polícii ale Štatútom mesta 

Rožňava, ktorý je tiež všeobecne záväzným nariadením, počet príslušníkov mestskej polície 

schvaľuje mestské zastupiteľstvo, Štatút Mestskej polície Rožňava je interná norma, ktorú 

neschvaľuje mestské zastupiteľstvo). Je potrebné rozšíriť a spresniť ustanovenia o rozpočte 

mesta, peňažných fondoch a záverečnom účte v súlade s platnou legislatívou. Zmenili sa 

niektoré podmienky konania miestneho referenda.   Navrhujeme, aby bolo možné udeliť cenu 

primátora mesta nielen občanom mesta Rožňava ale aj občanom, ktorí nemajú trvalý pobyt na 

území mesta Rožňava a kolektívom. 

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 04/06/15 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

schváliť zmeny Štatútu mesta Rožňava podľa predloženého návrhu.  

 

 

k bodu č. 5 

VZN o zrušení Elokovaného pracoviska, J. A. Komenského 1806/5, Rožňava ako súčasti 

ZUŠ, Akademika Hronca 3490/9B - návrh  
Mgr. Halyák – Mestské zastupiteľstvo v Rožňave na svojom zasadnutí dňa 5. 3. 2015 

schválilo uznesením č. 45/2015 vyradenie zo siete škôl a školských zariadení a následné 

zrušenie Elokovaného pracoviska, J. A. Komenského 1806/5 ako súčasti Základnej umeleckej 

školy, Akademika Hronca 3490/9B, Rožňava a uložilo zabezpečiť vyhotovenie žiadosti                  

na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky o vyradenie zo siete 

škôl a školských zariadení. Požadované rozhodnutie bolo vydané dňa 2. 4. 2015. V zmysle 

zákona o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov základné umelecké školy zriaďuje a zrušuje obec pri 

výkone samosprávy všeobecne záväzným nariadením podľa siete škôl, školských zariadení, 

stredísk praktického vyučovania a pracovísk praktického vyučovania Slovenskej republiky. 



V zmysle § 23 ods. 2 citovaného zákona elokované pracovisko základnej umeleckej školy 

zruší zriaďovateľ v súlade s rozhodnutím ministerstva o vyradení zo siete. Na základe 

uvedeného je predložený návrh VZN na schválenie mestskému zastupiteľstvu. 

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 05/06/15 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

schváliť VZN o zrušení Elokovaného pracoviska, J. A. Komenského 1806/5 Rožňava ako 

súčasti Základnej umeleckej školy, Akademika Hronca 3490/9B, Rožňava podľa 

predloženého návrhu.  

 

 

k bodu č. 6 

VZN o zrušení Elokovaného pracoviska, Vajanského 3593/6, Rožňava ako súčasti CVČ, 

Akademika Hronca 100/9A – návrh 

Mgr. Halyák – Mestské zastupiteľstvo v Rožňave na svojom zasadnutí dňa 5. 3. 2015 

schválilo uznesením č. 44/2015 vyradenie zo siete škôl a školských zariadení a následné 

zrušenie Elokovaného pracoviska, Vajanského 3593/6, Rožňava ako súčasti Centra voľného 

času, Akademika Hronca 100/9A, Rožňava a uložilo zabezpečiť vyhotovenie žiadosti na 

Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky o vyradenie zo siete škôl 

a školských zariadení. Požadované rozhodnutie bolo vydané dňa 16. 3. 2015. V zmysle 

zákona o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov centrá voľného času zriaďuje a zrušuje obec pri výkone 

samosprávy VZN podľa siete škôl, školských zariadení, stredísk praktického vyučovania a 

pracovísk praktického vyučovania Slovenskej republiky. V zmysle zákona elokované 

pracovisko centra voľného času zruší zriaďovateľ v súlade s rozhodnutím ministerstva 

o vyradení zo siete. Na základe uvedeného je predložený návrh VZN na schválenie 

mestskému zastupiteľstvu. 

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 06/06/15 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

schváliť VZN o zrušení Elokovaného pracoviska, Vajanského 3593/6, Rožňava ako súčasti 

Centra voľného času, Akademika Hronca 100/9A, Rožňava podľa predloženého návrhu. 

 

 

k bodu č. 7 

Klub rekreačného volejbalu pri TJ Elán Rožňava – návrh na „Ocenenie za dlhoročnú 

prácu v oblasti športu – veterán“ 

Mgr. Árpád Laco – klub navrhol pri príležitosti Dní mesta Rožňava 2015 Ing. Petra Marka na 

ocenenie za dlhoročnú prácu v oblasti športu – veterán. Pretože  návrhy na ocenenie 

športovcov v roku 2015 v zmysle uznesenia MZ sa mohli predkladať  do 30.11.2014  a 

príslušné komisie a MZ tieto návrhy prerokovalo a schválilo v marci 2015, navrhuje túto 

žiadosť akceptovať ako návrh pri oceňovaní športovcov v roku 2016. 

za:  6, nehlasoval: 1 

 



Uznesenie č. 07/06/15 – pretože predložené návrhy na ocenenie najúspešnejších športovcov 

v roku 2015 boli predmetom rokovania v príslušných komisiách a mestskom zastupiteľstve 

v mesiaci marec 2015, komisia odporúča akceptovať návrh na Ing. Petra Marka pri oceňovaní 

športovcov v roku 2016. 

 

 

k bodu č. 8 

Jednota dôchodcov na Slovensku OO JDS Rožňava – žiadosť o poskytnutie finančného 

príspevku 

Mgr. Árpád Laco – predsedníctvo žiada finančný príspevok vo výške 500 € na náklady 

spojené s dopravou a občerstvením pre účinkujúcich seniorov z okresu, ktorí budú účinkovať 

na prehliadke spevokolov počas osláv Dní mesta v septembri 2015. Žiadosť aj po písomnej 

výzve došla neúplná – formálne nedostatky (chýba vypracovaný projekt a spôsob propagácie). 

V zmysle VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Rožňava žiadosť 

nespĺňa požadované kritériá, nie je možné poskytnúť dotáciu.  

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 08/06/15 – komisia neodporúča poskytnúť finančný príspevok Jednote 

dôchodcov na Slovensku OO JDS Rožňava z dôvodu formálnych nedostatkov v žiadosti.  

 

 

k bodu č. 9 

Kapela Reanissense, Ľubomír Sentpetery – žiadosť o poskytnutie dotácie 

Mgr. Bischof – p. Sentpetery ako člen kapely žiada o dotáciu na cestovné náklady spojené 

s vystupovaním kapely  na festivale metalovej hudby v Nemecku  - Wacken Open Air 2015. 

Dôvodom podania žiadosti v tomto termíne je fakt, že kapela v apríli vyhrala celoslovenskú 

hudobnú súťaž a tým sa im otvorila možnosť vystupovania a  prezentovania mesta 

i Slovenska v Nemecku. Navrhuje poskytnúť finančnú dotáciu vo výške 75% z požadovanej 

sumy (375 €)z položky rezerva.  

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 09/06/15 – komisia odporúča poskytnúť Ľubomírovi Sentpeterymu  ako členovi 

kapely Reanissense finančnú dotáciu vo výške 75% z požadovanej sumy (375 €)z položky 

rezerva, a to na cestovné náklady spojené s vystupovaním kapely  na festivale metalovej 

hudby v Nemecku  - Wacken Open Air 2015. 

 

 

k bodu č. 10 

Návrhy na ocenenie: Cena Košického samosprávneho kraja 

Mgr. Árpád Laco – aj v roku 2015 budú Zastupiteľstvom Košického samosprávneho kraja 

(KSK), ako aj predsedom KSK udelené verejné ocenenia: Cena Košického samosprávneho 

kraja, Cena predsedu KSK a Plaketa predsedu KSK. Vyzvali sme občanov, športové kluby, 

organizácie o zasielanie návrhov na udelenie týchto ocenení pre významné osobnosti 

a kolektívy nášho mesta. Na základe výzvy boli predložené 3 návrhy na ocenenie: Cena 

Košického samosprávneho kraja, viď tabuľku: 



Cena Košického samosprávneho kraja: 

P.č.  Navrhovaný 

1. Ing. Ivan Nemčok 

2. Štefan Gerža 

3. Ing. Arpád Kavečanky 

 

Navrhuje všetky predložené návrhy prerokovať v MZ.  

za: všetci prítomní členovia komisie 

 

Uznesenie č. 10/06/15 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 

prerokovať všetky návrhy na ocenenie: Cena Košického samosprávneho kraja.  

 

k bodu č. 11 

Plnenie uznesení 

Mgr. Árpád Laco – predložil prejednávaný materiál. 

 

Komisia plnenie uznesení berie na vedomie.  

 

k bodu č. 12 

Rôzne: a) personálne zmeny, b) kronika mesta 

PaedDr. Mičudová – oboznámila prítomných členov komisie, že dňom 16.6.2015 na post 

riaditeľky CVČ v Rožňave na základe výberového konania nastupuje Mgr. Zlatica Puškášová 

a od 1.7.2015 ako samostatný odborný referent kultúry na odbor školstva Mgr. Stanislav 

Székely. Ďalej oboznámila členov komisie o pripravovaných zápisoch do kroniky mesta. 

 

Členovia komisie informácie berú na vedomie. Návrhy zápisov do kroniky mesta Rožňava 

navrhujú prerokovať v mesiaci september 2015.  

 

Predseda komisie vyslovil poďakovanie prítomným členom komisie za prácu v komisii ako aj 

tajomníčke komisie za dôsledné, kvalitné a včasné pripravovanie materiálov  a vedúcej 

odboru školstva za vynikajúcu spoluprácu medzi odborom školstva, kultúry, mládeže a športu 

a komisiou.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                              Mgr. Árpád Laco  v.r. 

  tajomníčka komisie                 predseda komisie 

 

 



Názov  komisie : Komisia vzdelávania, kultúry, mládeže a športu pri MZ v Rožňave 

Dňa : 10.6.2015 

Tajomník : Erika Švedová 

 

bod 

číslo 

Názov predmetu rokovania a text uznesenia  Zodpovedný 

(vybavuje) 

Spôsob 

vybavenia 

1. Návrh na 1. zmenu rozpočtu 

 

Uznesenie č. 01/06/15 – komisia odporúča schváliť 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave návrh na 1. 

zmenu rozpočtu mesta Rožňava 

 

 

Ing. Klára 

Leskovjanská 

 

2. Záverečný účet mesta 

 

Uznesenie č. 02/06/15 – komisia odporúča schváliť 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave Záverečný 

účet mesta. 

 

Ing. Klára 

Leskovjanská 

 

 

 

3. VZN mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad 

v školách a školských zariadeniach – návrh na 

zmeny 

 

Uznesenie č. 03/06/15 – komisia školstva odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť VZN 

mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách 

a školských zariadeniach v čl. II. ods. 1 podľa 

predloženého návrhu.  

 

 

 

Mgr. Juraj 

Halyák 

 

 

 

4. Štatút mesta Rožňava – návrh na zmeny  
 

Uznesenie č. 04/06/15 – komisia školstva odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 

zmeny Štatútu mesta Rožňava podľa predloženého 

návrhu.  

 

 

Mgr. Juraj 

Halyák 

 

 

 

5.  VZN o zrušení Elokovaného pracoviska, J. A. 

Komenského 1806/5, Rožňava ako súčasti ZUŠ, 

Akademika Hronca 3490/9B - návrh  
 

Uznesenie č. 05/06/15 – komisia školstva odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť VZN 

o zrušení Elokovaného pracoviska, J. A. 

Komenského 1806/5 Rožňava ako súčasti Základnej 

umeleckej školy, Akademika Hronca 3490/9B, 

Rožňava podľa predloženého návrhu.  

 

 

 

Mgr. Juraj 

Halyák 

 

 

 



6. VZN o zrušení Elokovaného pracoviska, Vajanského 

3593/6, Rožňava ako súčasti CVČ, Akademika 

Hronca 100/9A – návrh 

 

Uznesenie č. 06/06/15 – komisia školstva odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť VZN 

o zrušení Elokovaného pracoviska, Vajanského 

3593/6, Rožňava ako súčasti Centra voľného času, 

Akademika Hronca 100/9A, Rožňava podľa 

predloženého návrhu. 

 

 

 

 

Mgr. Juraj 

Halyák 

 

 

 

7. Klub rekreačného volejbalu pri TJ Elán Rožňava – 

návrh na „Ocenenie za dlhoročnú prácu v oblasti 

športu – veterán“ 

 

Uznesenie č. 07/06/15 – pretože predložené návrhy 

na ocenenie najúspešnejších športovcov v roku 2015 

boli predmetom rokovania v príslušných komisiách 

a mestskom zastupiteľstve v mesiaci marec 2015, 

komisia odporúča akceptovať návrh na Ing. Petra 

Marka pri oceňovaní športovcov v roku 2016. 

 

 

 

Erika Švedová 

 

 

 

8. Jednota dôchodcov na Slovensku OO JDS Rožňava 

– žiadosť o poskytnutie finančného príspevku 

 

Uznesenie č. 08/06/15 – komisia neodporúča 

poskytnúť finančný príspevok Jednote dôchodcov na 

Slovensku OO JDS Rožňava z dôvodu formálnych 

nedostatkov v žiadosti.  

 

 

Erika Švedová 

 

 

 

9. Kapela Reanissense, Ľubomír Sentpetery – žiadosť 

o poskytnutie dotácie 

 

Uznesenie č. 09/06/15 – komisia odporúča 

poskytnúť Ľubomírovi Sentpeterymu  ako členovi 

kapely Reanissense finančnú dotáciu vo výške 75% 

z požadovanej sumy (375 €)z položky rezerva, a to 

na cestovné náklady spojené s vystupovaním kapely  

na festivale metalovej hudby v Nemecku  - Wacken 

Open Air 2015. 

 

 

 

 

Erika Švedová 

 

 

 

10. Návrhy na ocenenie: Cena Košického 

samosprávneho kraja 

 

Uznesenie č. 10/06/15 – komisia školstva odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave prerokovať 

všetky návrhy na ocenenie: Cena Košického 

samosprávneho kraja.  

 

 

Erika Švedová 

 

 

 

 


